


USER MANUAL

用户说明书

CYBERCHARGE

 Angry Miao × SHARGE.



产品信息

产品名称: CYBERCHARGE

产品型号: 90W CHARGER

接口类型: USB-A×1, USB-C×2

输入参数: AC 100-240V~50/60HZ,2A MAX

外形尺寸: 58×57×31MM

产品重量: 190G

USB-C1/USB-C2输出: 3.3V-11V = 5A/5V = 3A/9V = 3A/12V = 3A/15V = 3A/20V = 4.5A(MAX. 90W)

USB-A输出: 4.5V = 5A/5V = 4.5A/9V = 3A/12V = 3A/20V = 3A (MAX. 60W)

USB-C1+USB-C2输出: 60W+30W (MAX. 90W)

USB-C1+USB-A输出: 60W+30W (MAX. 90W)

USB-C2+USB-A输出: 5V = 4.8A (MAX. 24W)


USB-C1+USB-C2+USB-A总输出: 60W+24W (MAX. 84W)


执行标准: GB17625.1-2012, GB/T9254-2008, GB4943-2011


使用环境

01. 使用环境温度: 0°C-35°C 海拔 2000M 以下非热带地区。

02. 存储环境温度: -20°C-40°C。

03.  表示设备仅适用于非热带地区使用。

04.  表示设备仅适用于海拔 2000M 以下地区使用。

05.  表示设备仅适用于室内使用。

06. 避免使用超出本产品输出电流的用电器或负载 (电路会保护, 无输出)。

售后服务

CYBERCHARGE 售后服务严格依照《中华人民共和国消费者权益保护法》、《中华人民共和国产品质量法》实行售后三包服务内容如下：

- 在三包有效期内，您可以依照本规定免费享受退货、换货、维修的服务，维修、换货、退货应当凭发票办理。
1. 7日无理由退货，由用户承担物流费用。
 2. 本产品出现「产品性能故障表」所列性能故障的情况，经检测确定后，可免费享受如下服务。

产品性能故障表

性能故障

1. 因结构或材料因素造成的外壳裂损
2. 插头松动，无法插入插座
3. 无法为电子设备充电

保修条款

服务类型

服务政策

退货	自签收次日起7天内产品质量原因退货换货
换货	自签收次日起15天内产品质量原因换货维修
维修	自签收次日起500天内产品质量原因维修

非保修条例

01. 未经授权的维修、误用、碰撞、疏忽、滥用、进液、事故、改动、不正确地使用配件。
02. 已超过三包有效期。
03. 因不可抗力因素造成的损坏。
04. 不符合「产品性能故障表」所列性能故障的情况。
05. 因为人为原因导致本产品产生「产品性能故障表」所列性能故障。

产品安全信息

在使用本产品前请阅读所有的指示和警告，不规范使用将会给产品或人身安全带来损害。

01. 不要将本产品存储在高温，强光及强磁场环境下，不要放置在火源等其他恶劣环境中，如果进水，请自然晾干后再使用。

02. 产品使用不当，容易造成产品本身受损或可能危及人身财产安全。
03. 消费者如因违反产品说明书规定，不恰当使用产品，造成人身及财产损失，将自行承担一切后果，本公司将不承担任何法律责任。
04. 非专业人员严禁分解本产品。
05. 避免强烈的物理作用，包括敲击、透支、践踏、挤压等。

电子信息产品有毒有害物质申明

部件名称	有毒有害物质或元素					
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr6+)	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)
PCB	X	○	○	○	○	○
塑胶	○	○	○	○	○	○
金属	X	○	○	○	○	○
附件	○	○	○	○	○	○

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。

○: 表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 标准规定的限量要求以下。

X: 表示该有毒有害物质至少在该部件某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 标准规定的限量要求。

本表格信息是给予供应商提供的数据及符合 ROHS 环保要求的检测结果。

PRODUCT SPECIFICATION

NAME: CYBERCHARGE

MODEL: 90W CHARGER

PORT TYPE: USB-A×1, USB-C×2

INPUT: AC 100-240V~50/60HZ, 2A MAX

DIMENSIONS: 58×57×31MM

WEIGHT: 190G

USB-C1/USB-C2 OUTPUT: 3.3V-11V ≡ 5A/5V ≡ 3A/9V ≡ 3A/12V ≡ 3A/15V ≡ 3A/20V ≡ 4.5A (MAX . 90W)

USB-A OUTPUT: 4.5V ≡ 5A/5V ≡ 4.5A/9V ≡ 3A/12V ≡ 3A/20V ≡ 3A (MAX . 60W)

USB-C1+USB-C2 OUTPUT: 60W+30W (MAX . 90W)

USB-C1+USB-A OUTPUT: 60W+30W (MAX . 90W)

USB-C2+USB-A OUTPUT: 5V ≡ 4.8A (MAX . 24W)

USB-C1+USB-C2+USB-A TOTAL OUTPUT: 60W+24W (MAX .84W)

STANDARDS: GB17625.1-2012, GB/T9254-2008,GB4943-2011

OPERATIONAL INFORMATION

When using your charger:

01. Use at temperatures between 0°C-35°C.

02. Store from -20°C to 40°C.



03. Do NOT use in tropical areas.

04. Do NOT use at an altitude above 2000 meters.

05. Do NOT use outdoors.

06. Do NOT connect the product to any device that may exceed the maximum output current. (overload protection, no output)

When switching between single-port charging and multi-port charging, the charger briefly disconnects and reconnects to redistribute the power between ports. When that happens, you may hear a tone from your connected device. The charger may make a slight sound when operating. This is normal.



According to USB-IF regulations, if you need to charge more than 60W, you must use an E-Marker cable. The cable included with your charger has E-Marker and can reach up to 100W.

WARRANTY

IF THERE IS A PRODUCT DEFECT, YOU CAN RETURN THE CHARGER FOR A REFUND, REPLACEMENT, OR REPAIR AS PER THE TERMS BELOW. YOU WILL NEED TO PROVIDE PROOF OF PURCHASE TO INITIATE A WARRANTY REQUEST.

DEFINITION OF PRODUCT DEFECT

DEFECTS COVERED UNDER WARRANTY
FLAWS IN PRODUCT STRUCTURE OR MATERIAL RESULTING IN CRACKS
FAILING TO CHARGE
AILING INDICATOR LIGHTS

WARRANTY TERMS

ACTION REQUESTED	DEFECTS COVERED UNDER WARRANTY
REFUND	YOU CAN RETURN YOUR CHARGER FOR A FULL REFUND OR REPLACEMENT WITHIN 7 DAYS OF RECEIPT.
REPLACEMENT	YOU CAN RETURN YOUR CHARGER FOR A REPLACEMENT OR REPAIR WITHIN 15 DAYS OF RECEIPT OF DELIVERY.
REPAIR	YOU CAN RETURN YOUR CHARGER FOR REPAIR WITHIN 1 YEAR OF RECEIPT OF DELIVERY.

The warranty does **NOT** apply to:

01. Defects or damages caused by intentional acts, unauthorized repair, misuse, negligence, abuse, liquid, or improper use of accessories.
02. Product defect or failure that occurs outside of the timing in the Warranty Terms section.
03. Damages caused by force majeure.
04. Any defect or problem not included in the definition of product defect section.

IMPORTANT SAFETY INFORMATION



Improper use may cause injury, property damage, and may damage your device. **CYBERCHARGE** is not responsible or liable for any damage or harm incurred because of the user's failure to follow the instructions in this manual.

Please read the following safety instruction before using your charger.

01. Do NOT store your charger in heat, direct sunlight or near strong electromagnetic fields.
02. Do NOT store your charger near open flames or in other harsh conditions.
03. Do NOT open your charger's housing unless you're a qualified professional.
04. Do NOT touch the charger while using - it gets hot, It complies with safety regulations but, because this charger uses GaN and is more compact than other chargers, the heat output can reach a temperature of 70°C at full power. This is normal.
05. Do NOT throw, hit drop, or allow any substantial impact to your charger.
06. If water gets into your charger, allow it to dry naturally before use.

DECLARATION OF HAZARDOUS SUBSTANCE

THIS TABLE IS COMPILED ACCORDING TO STANDARD SJ/T 11364 AND USES THE LIMITS SET OUT IN GB/T 26572. THE INFORMATION THE TABLE IS BASED ON DATA PROVIDED BY THE SUPPLIER, AND IS IN COMPLIANCE WITH ROHS.

PART NAME	TOXIC AND HAZARDEOUS SUBSTANCE AND ELEMENTS					
	Pb	Hg	Cd	Cr6+	PBB	PBDE
PCB	X	0	0	0	0	0
PLASTICS	0	0	0	0	0	0
METALS	X	0	0	0	0	0
COMPONENTS	0	0	0	0	0	0

0: the amount of this hazardous substance in all the omogeneous materials used for this part is below the limit.

X: the amount of this hazardous substance in at least one of the homogenous materials used for this part is above the limit.

品牌商：珠海市怒喵科技有限公司
BRAND: ANGRYMIAO TECHNOLOGY CO., LTD

